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Bestyrelsesmøde den 2. maj 2011 kl. 19.30 hos Thomas 
 
Dagsorden: 
 

1. Godkendelse af sidste referat 

 

2. Planlægning af fællesarbejde 30. maj 2011 

 

3. Legeplads 

 

4. Vedtægter 

 

5. Udskiftning af vandledning – række 2 

 

6. Eventuelt 
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1. Godkendelse af sidste referat 

 
Referatet fra bestyrelsesmødet den 11. januar 2011 blev godkendt og underskrevet. 
 
 
2. Planlægning af fællesarbejde 30. maj 2011 
 
Torben laver en indkaldelse i lighed med sidste års. Opgaverne er stort set de samme som sidste 
år, men vi afventer tilbagemeldinger fra beboerne, før vi kan lave den endelige opgavesammen-
sætning og arbejdsfordeling. 
 
 
3. Legeplads 
 
Den gamle legeplads blev revet ned den 29. april. Legehuset står der dog stadig, men har fået af-
monteret dør og vinduesskodder. Hermed skulle beslutningen fra seneste ordinære generalfor-
samling være ført ud i livet. 
 
Legepladsudvalget har holdt to møder. Børneinstitutionen Elverhuset, Jernbane Allé, som benyt-
tede vores legeplads, er blevet informeret om, at legepladsen ikke er i sikkerhedsmæssig forsvarlig 
stand og skal rives ned. Derudover har vi skrevet til kommunen og spurgt, om de er interesseret i 
at overtage legepladsen for at lave en kommunal legeplads, alternativt om de vil give et tilskud til 
etablering af en ny legeplads. Udvalget har også undersøgt lidt omkring sponsorerede legepladser 
og har kigget på priser og fabrikater på legepladsudstyr. Men udvalget afventer i første omgang 
svar fra kommunen, før de går videre. 
 
 
4. Vedtægter 
 
Intet nyt siden sidst. 
 
 
5. Udskiftning af vandledning – række 2 
 
HTKs Fjernvarmeforsyning er i øjeblikket i gang med at reparere et utæt rør ud for nr. 20. Samtidig 
flyttes fjernvarmebrønden ud i Jernbane Allé. Torben har i den anledning fået en forespørgsel fra 
Henning i nr. 20, om det ikke vil være en god idé at få skiftet stikledningen til vand, når man nu er i 
gang med at grave. Torben har fået et tilbud på dette, og det vil koste omkring 30.000 kr. + moms 
og eksl. uforudsete udgifter etc. 
 
Bestyrelsen vil gerne have undersøgt, hvem der har ansvaret for stikledningen fra Jernbane Allé 
ind til nr. 20. Allan undersøger dette. 
 
Derudover vil Thomas undersøge, hvordan vi er stillet forsikringsmæssigt, hvis der skulle ske brud 
eller andet på vandstikledningen. 
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Umiddelbart er det bestyrelsens holdning, at vi ikke uden generalforsamlingens godkendelse kan 
iværksætte et arbejde til den pris, når det ikke er uopsætteligt. Torben vil derfor meddele Hen-
ning, at vandledningen ikke bliver skiftet i denne omgang. 
 
 
6. Eventuelt 
 
- Netbank: Thomas har haft store problemer med at få etableret netbankadgang til foreningens 
konti, men nu skulle det være lige rundt om hjørnet. 
 
- Buskrydder: Foreningen har haft en buskrydder til salg i kommission hos et firma i Greve. Den er 
nu blevet solgt for 2.000 kr. Torben undersøger, om firmaet kan overføre pengene til vores bank-
konto. Ellers skal vi hente pengene kontant. 
 
- Græsslåning: Torben undersøger med kommunen, hvad de skal have for at slå vores græs. Tho-
mas laver en skrivelse til runddeling i foreningen om, at vores nuværende greenkeeper (Torben) 
snart forlader os, og hvis der er nogen, der er interesseret i at overtage tjansen, er det nu, man 
skal melde sig. 
 
Fortove:  Fortovene er i dårlig stand efter vinterens hårde vejr, især i række 2. Bestyrelsen beslut-
tede derfor at bede kommunen om at renovere fortovene i henhold til den serviceaftale, vi har 
indgået med kommunen. 
 
 
 
 
 

 
 
 
Referatet godkendt. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
______________________                _____________________                 ______________________ 
Torben Larsen-Jensen (formand)                   Thomas Pedersen (kasserer)                         Allan Larsen (Sekretær) 


